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Wczoraj piłkarze Romy odnieśli dziewiąte zwycięstwo z rzędu. Po meczu

panowały dobre nastroje, jednak wydawały się być stonowane przez

wczorajszą wiadomość o śmierci Tito Vilanovy.

Ljajić dla Sky Sport:

- Chcę tu długo zostać, ale porozmawiamy o tym z klubem. Czuje się dobrze i chcę

pozostać w Romie. Nie poddamy się do końca, czekamy na Juve tutaj, na Olimpico.

Jeśli zagramy tak jak w ostatnich meczach, możemy wygrać z każdym.

Nainggolan dla Sky Sport:

- Brak wygranej w lidze z 85 punktami będzie istotne dla przyszłego sezonu. Jestem

zadowolony z tego, że tu jestem. Z takimi zawodnikami jak Pjanić, wszystko wydaje

się być łatwiejsze.

Nainggolan na Twitterze:

- Wspaniałe zwycięstwo! Nie poddajemy się, nawet jeśli robi się ciężej. Świetny

dotychczas wynik ligowy. Pjanić, co za "golazo!"

Pjanić dla Roma Channel:

- Zakończmy z dobrym wynikiem, potem zobaczymy co zrobi Juve. Musimy dalej

dawać sobie i kibicom radość, sezon jest piękny. Szkoda, że nie kończymy jako

pierwsi, pozostały jeszcze trzy spotkania. Zrobimy wszystko, by dogonić Juve. Mamy

świetne otoczenie i niesamowity sezon, chcemy iść dalej. To był wspaniały mecz,

wspaniały gol, jestem jeszcze bardziej zadowolony.

Pjanić na Facebooku:

- Kolejny wspaniały występ! Wyrazy współczucia dla rodziny Tito Vilanovy. Jest mi

bardzo przykro.

De Rossi dla Roma Channel:

- Nie poddamy się do końca. To wspaniałe zdobyć tak dużo punktów. Liga jest

prawie zakończona, a na stadionie było 50 tysięcy osób. Musimy uszanować tych

kibiców i dać im tę zaległą radość. Staliśmy się grupą i to widać. Drużyna stała się

naprawdę silna. Wiemy, że możemy wygrać z każdym. Jesteśmy głodni sukcesu

także w przyszłym sezonie.

Garcia dla Sky Sport:

- Popełniliśmy dużo błędów w pierwszych dwudziestu minutach  i byliśmy bardzo

wolni w rozgrywaniu. Później jednak nasza gra się bardzo poprawiła. Poszliśmy do

przodu, dzięki fantastycznemu zawodnikowi jakim jest Pjanić. Potem dobrze

zaczęliśmy drugą połowę. Bianconerim będzie ciężko, jako że grali dodatkowo w

ostatni czwartek i będą grać w kolejny. Totti często cofał się do pomocy, a to

niełatwe dla środkowych obrońców grać przeciwko mojej drużynie bez punktu

odniesienia w ataku. Nainggolan to potwór z fizycznego punktu widzenia, ale

technicznie może się poprawić. Zwłaszcza kiedy jest zmęczony. Dodo był

wykluczony przez dłuższy czas i potrzebował gry, by złapać spowrotem swój rytm.
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Udało mu się to zrobić. Olimpico było fantastyczne. Widziałem dużo uśmiechów na

twarzach kibiców. Pomogli drużynie swoim wsparciem. Oczekuje się czegoś takiego

jak bramka Pjanića, by być docenianym na całym świecie. Strzelił tak jak Maradona.

Dodo na Instagramie:

- Wspanłe zwycięstwo dzisiejszego wieczoru, czułem się bardzo podekscytowany

podczas naszego świętowania.

Castan na Twitterze:

- Dumny z noszenia tej koszulki.

Florenzi na Twitterze:

- Ciężko jest świętować w tak smutnym dniu, ale wielkie zwycięstwa jak to, dają

nam siłę. Żegnaj Tito!

Totti na swojej stronie internetowej:

- Ten dzień dał nam radość, ale też gorycz. Boisko dało nam  uśmiechy z

dziewiątego zwycięstwa z rzędu po meczu przeciwko Milanowi, drużyny która jest

zawsze szanowana i może liczyć na dobrych technicznie zawodników. W przypadku

zwycięstw na wyjeździe to zawsze test siły. Triumfować w domu na takim Olimpico

jak dzisiaj, jest czymś wspaniałym dla nas i kibiców. To prawdziwe święto.

- Smutek, o którym wspomniałem wcześniej odnosi się do śmierci Tito Vilanovy.

Człowiek piłki nożnej szanowany przez wielu, opuścił nas, a ja przyłączam się do

kondolencji wyrażanych przez sportowców na całym świecie.

Seedorf dla Sky Sport:

- Gratulacje dla Romy, udowodnili swoją siłę. Zagraliśmy dobrą drugą połowę, ale

nie mogliśmy doprowadzić do remisu.

Od siebie i całej redakcji asroma.pl, chciałbym również wyrazić współczucie dla

rodziny Tito Vilanovy. Pewnie tego nie przeczytają, ale u nas te słowa powinny

wywołać chwilę refleksji nad tym w jak młodym wieku może odejść człowiek. Myślę

jednak, że Tito był szczęśliwy, bo spełnił jedno ze swoich marzeń, wchodząc na

szczyt z Barceloną. Obyśmy również się spełniali tak jak on.
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